
Referat fra møte i Regionutvalg Innlandet, Nortura Rudshøgda,  
12. mars 2018  

Oppropsliste RU Innlandet - Våren 2018 
   

Kret
s nr 

Krets Navn  Fornavn  Etternavn  Forfall  Vara 

127 Glåmdalen  Hans-Marius    Krogsrud  FF   

127 Glåmdalen  Jan Arne  Broen      

128 Solør  Jan R. Botilsrud      

128 Solør  Kåre-Magne    Sæther  FF   

128 Solør  Peter  Melsnes      

129 Sør-Østerdal  Børre  Rogstadkjernet      

129 Sør-Østerdal  Tone M. Økseter  FF   

130 Østerdalen  Barbro Cecilie  Sorkmo      

130 Østerdalen  Sæming    Undseth  FF   

131 Tynset, Alvdal og Folldal  Mali  Hauen     

131 Tynset, Alvdal og Folldal  Bjørn    Jordet      

132 Tolga, Os og Røros  Harald  Enge FF   

132 Tolga, Os og Røros  Even    Erlien      

133 Hedemarken  Jarle    Bekkevold      

133 Hedemarken  Marianne H.  Meidell      

133 Hedemarken  Julie  Engeloug      

133 Hedemarken  Ingeborg  Tønseth      

133 Hedemarken  Haakon Andreas  Alm      

134 Ringsaker  Hans Arne  Krogsti      

134 Ringsaker  Anne Cathrine  Blakstad      

134 Ringsaker  Hans Emil  Glestad      

134 Ringsaker  Einar    Storlien      

134 Ringsaker  Anne Karine   Tørud  FF Harald Finden  

134 Ringsaker  Lena Engebretsgård      

134 Ringsaker  Martin  Opsal      

135 Sør-Gudbrandsdal  Kristian  Dahl  FF   

135 Sør-Gudbrandsdal  Elin    Hong  FF   

135 Sør-Gudbrandsdal  Olav Enger   Olsen      

136 Midt -Gudbrandsdal  Tor Håkon  Berget  FF   

136 Midt -Gudbrandsdal  Per Arne  Sylte      

136 Midt -Gudbrandsdal  Tor   Bjørke  FF   

137 Vågå og Sel  Erling  Lusæter      

137 Vågå og Sel  Kristin  Knørr      

138 Dovre og Lesja  Ingebrigt  Vigenstad      

138 Dovre og Lesja  Bjørn Magnus   Tordhol      

139 Skjåk og Lom  Hallvard  Helland      

139 Skjåk og Lom  Kjell  Aaboen  FF   

140 Vestre Slidre og Vang  Ingvild Oldre  Heggom  FF   

140 Vestre Slidre og Vang  Per Håvar Moe  Nevland      

141 Nord -Aurdal og Øystre 
Slidre 

Bjørn  Haugen      



141 Nord -Aurdal og Øystre 
Slidre 

Ola    Dahle FF Ole Steinde  

142 Sør-Aurdal og Etnedal  Arve  Bergsbakken      

142 Sør-Aurdal og Etnedal  Gunn Torill   Øyhus      

143 Land  Nils Olav  Øistad      

143 Land  Stig  Nerødegård      

144 Gjøvik  Ole Wilhelm  Skundberg      

144 Gjøvik  Knut Arne   Sveen     

145 Toten  Georg  Raddum      

145 Toten  Johannes  Stikbakke      

145 Toten  Wenche E. 
Rustad 

Wangen      

146 Hadeland  Eldrid Kjernli  Skau     

146 Hadeland  Olav  Lie-Nilsen      

            

  Arbeidsutvalget RU 
Innlandet 

        

  RU leder  Hans Amund  Braastad      

  RU nestleder og AU egg  Jon Einar  Høystad      

  AU-medlem, fjørfekjøtt  Lars  Bryhni      

  AU-medlem, gris  Einar  Myki      

  AU-medlem, storfe  Stein Rønjus  Hålien      

  AU-medlem, småfe  Hilde Stokke  Odden      

  AU-medlem kalkun  Tolle Hoel  Slotnæs  FF   

  Øvrige deltakere     

  
 

    

  Årsmøteutsendinger  Else Mona 
Staurust 

Bøye  FF   

                       "  Gunhild W.  Sylte  FF   

  Valgkomité RU, leder  Marianne  Lunåsmo      

  Valgkomité RU, nestleder  Jan Nordli  FF   

  Valgkomité RU, medlem  Per Marius   Frøislie  FF   

  Valgkomité RU, medlem  Sissel Aanstad  Lerud      

  Valgkomité RU, medlem  Kristin Bakke  Lajord      

  Vara AU fjørfe  Per Ole  Røste     

  Vara AU kalkun  Hanne Guåker      

  Ordfører Årsmøtet  Håvard  Ringnes      

  Styremedlem  Johan  Narum      

  Styremedlem  Per Heringstad      

  Sentral valgkomité  Ole Næss     

  Konserndirektør  Lisbeth  Svendsen      

  Regionsjef  Karin M.  Røhne     

  Tilførselssjef Fjørfekjøtt  Ola-Bjørn  Haugbråthen      

  Leder Livdyravdeling  Arne  Frogner      

  Organisasjonsleder  Børge  Slettebø      

 
  



Sak 1 Opprop, godkjenning av innkalling og sakslist e  
Leder i AU, Hans Amund Braastad, ønsket velkommen til møtet og Børge Slettebø foretok opprop. 
Innkalling og saksliste ble godkjent.  
 
Sak 2 Årsmelding og regnskap 2017 for Nortura SA sa mt Drifts- og markedsorienteringer 
v/konsernstyremedl. Per Heringstad og Sak 3. Nortur a Tiltaksprogram 2018-2020 v/konserndir. 
Lisbeth Svendsen. Oppsummering kretsmøtene region I nnlandet v/Børge Slettebø  
Spørsmål og innlegg fra: Guaker, Stikbakke, Broen, Alm, Bruun, Enger Olsen, Nerødegård, Hålien, 
Rogstadkjernet, Blakstad, Botilsrud, Røste, Myki, Erlien, Krogsti 

• Hvorfor skal Nortura bære alt ansvar for utgått liggetid mv på framskutt lager? 
• Hvor starter verdikjedestyringen, på oppstrøm eller marked? 
• Markedsregulering, kanskje ikke lenger tenke på å produsere mest mulig men tilpasset. 

Kanskje redusert totalproduksjon kan gi bedre økonomi? 
• Bør vi la datterselskaper ta ansvar for Nisjer? 
• Kjedetilpasset produksjon gir flere varenummer, hvem tar kostnadene med dette? 
• Ikke bare organisasjonen og ansatte som er "slitne" og får lønnsfrys. Bonden er også sliten og 

får nedgang. Eggprodusenter med miljøbur er lite motivert for nye investeringer i ombygging. 
• Behold rådgiverne på alle dyreslag, vi trenger dem når marginene er knappe. 
• Hvordan har vegetarsatsingen i Nortura gått? 
• Overraskende at omlegging av distribusjon ble så kostbar og smertefull i 2017, hadde vi nok 

kompetanse og innsikt? Har vi fortsatt distribusjon i plastbakker? Overraskende at vi har levd 
gjennom lengre periode med manglende styringsverktøy. Må kostnadskutt gjentas hele tiden, 
vi har hørt om dette før. Nå må vi stoppe opp litt og begynne å tjene penger. 

• Når kommer evt Islandskvoten på småfekjøtt i markedet? Kan vi tømme vårt reguleringslager 
først? 

• Når kan distribusjonsavtalen reforhandles?  
• Nortura må bli mer kynisk! Vi trenger tøffere forhandlere! 
• Hva om ansattes organisasjoner ikke går med på reduksjoner? 
• Utgifter rettsaker-utgiftsføring ønskes klargjort 
• Kylling har fått både redusert pris og redusert produksjon, endatil to reduksjoner etter 

årsskiftet. Har vi så liten kontroll? Dette koster mye ekstra både for bonde og selskap 
• Coop Innlandet ber om å få kjøpe våre varer, men får ikke kjøpe (påstår Coop Obs)!!! 
• Forbedring på 700 mill på 3 år. Når risikerer vi at selskapet må låne midler til fornying? 
• Gode innspill i kretsmøtene, medlemmene opptatt av at livdyromsettingen ikke fungerte. 
• Hyggelig med skryt til Otta-anlegget 
• Nortura framstår som en veldrevet bedrift men tjener likevel ikke penger til slutt. Vi er så redde 

for markedsadgangen, er det grunn for det når markedsandelen er så høy som den er (var)? 
Hvem skulle tatt vår plass i markedet da vi hadde 60% markedsandel? 

• Distribusjon. Har vi kontroll på hvordan våre kunder håndterer sine lager eller er noe av 
tap/svinn grunnet dårlig lagerstyring/rullering? 

• SAP/NOVA, virker som kjøring uten rekkverk. Felleskjøpet og mange andre har innført SAP 
tidligere, har vi lært noe av dem? 

• Disponering av resultat. Det smerter ekstra at det ikke beregnes rente på innestående 
medlemskapital, hvilke vurderinger har styret gjort på dette? 

• Belaster importkjøtt (som Nortura importerer) vårt regnskap? 
• Markedsreguleringen/markedsordningen, hvordan bli smartere, -og hva koster ordningen? 
• Norturas tidligere års belastende byggesaker, hvordan går disse i dag? 
• Vi må bygge klokskap, ikke etterpåklokskap. Ta oss betalt. Vi trenger nye salgskanaler -

Iverksett! Noen i vårt store selskap må ha overskudd og evne til innovasjon og nytenkning 
• Hvor stanger vi i taket på jordbruksavtalen storfe? Alle kategorier eller er det nok å ta ut 

enkelte kategorier? 
• Er potetene i kantina på Rudshøgda norske? 
• Burde Nortura gjøre som FK å etablere bybutikker? 

 
Svendsen og Heringstad svarte på spørsmål og kommenterte innspill  
 
Leder i RU, Hans Amund Braastad takket for engasjem ent og innspill og ber 
årsmøteutsendingene ta kommentarer og innspill til etterretning.  



Sak 4 Orientering om tilførselsarbeidet i regionen v/Karin Røhne og Ola-Bjørn Haugbråten  
Karin orienterte om tilførsler, markedsandeler, mål og handlingsplaner for region Innlandet. Arne 
Frogner orienterte om livdyromsetning, Ola-Bjørn orienterte om aktuelt fra fjørfesektoren. 
Kommentarer:  

• Hvor lang tid skal det gå før det gis tilbakemeldinger på livdyromsetting 
• Bør avklare forventningsnivå i forhold til livdyrformidling. Hvem skal prioriteres i underskudds- 

eller overskudds-situasjoner 
• Lokalkunnskap må formidles inn til livdyravdeling, ikke bare være hos sjåfør  
• Skal vi yte rådgiving og livdyrformidling til produsenter som ikke slakter hos oss? 
• Ville vært enklere om konsesjonsgrensene på gris ble basert på fødte smågris 
• Savner oppdatert oversikt over livdyr av storfe på nettsida 

 
Sak 5. Rapport fra arbeidet i Regionutvalget. 
Hans Amund foretok en oppsummering av arbeidet i AU gjennom året som har gått. 
 
Sak 6.  Orientering fra sentral valgkomite v/Ole Næ ss 
Ole Næss redegjorde for arbeidet i den sentrale valgkomiteen, og at det nylig var gjort endring i den 
foreløpige innstillingen grunnet eksisterende styremedlems sykdom:  

 
Sak 7 Orientering fra fabrikksjef Fred Bakkejord 

Saken utgår pga sykdom. 
 

Sak 8.  Valg 
Det var ved opprop/møtestart 48 stemmeberettigede, det ble under valget avgitt totalt 46 stemmer.  
Valgkomiteens leder Marianne Lunåsmo presenterte valgkomiteens innstilling og møteleder 
gjennomførte valget. 
 
Det ble gjennomført skriftlig valg på leder og nestleder i Arbeidsutvalget.   
 
Leder av AU, Hans Amund Braastad ble valgt med 45 s temmer, 1 blank. 
Nestleder av AU ble Jon Einar Høystad, valgt med 45  stemmer, 1 blank. 
 
Alle øvrige valg ble gjennomført ved akklamasjon iht valgkomiteens innstilling 
 
Sak 9 Åpen post 
 
RU-leder Hans Amund Braastad takket for et godt og aktivt møte og ønsker RU og de tillitsvalgte i 
regionen lykke til videre.   Mariann Lunåsmo fikk takk for sin innsats som leder av valgkomiteen. 
 
 


